
Ja voor Passend Onderwijs, nee tegen de bezuinigingen!

Ik ben zeker voorstander van de invoering van Passend Onderwijs. De huidige labelling 
van leerlingen en een standaard indicatieduur en zwaarte van 3 jaar is geen maatwerk. 
De extra middelen LGF zijn voor de school voor die specifieke leerlingen erg welkom, 
maar er is geen expertise vanuit het (V)SO nodig. Er is dan vaak ook geen sprake van 
breedte- of dieptezorg, maar men kan met het schooldeel de leerling al helpen. Nu is het 
niet mogelijk om dit onderscheid te maken, dus vraagt men een indicatie aan. 
Maatwerk per zorgvraag en inzet per regio of scholengroep kan meer efficiëntie en 
expertise voor een bredere groep opleveren. Het is van belang te kijken naar juiste 
besteding van het huidige school- en AB deel, zodat beide budgetten bij de leerlingen die 
extra zorg nodig hebben terecht komen.

Maar er zijn wel een aantal voorwaarden van cruciaal belang bij een dergelijke 
ingrijpende stelselwijziging:

 Er moet voldoende tijd zijn om een nieuw stelsel op te zetten, te toetsen en te 
implementeren. Een periode van 16 maanden vanaf nu is daarvoor o.i. veel te 
kort. Ook vrees ik nieuwe soortgelijke instellingen, want 
samenwerkingsverbanden gaan zich ook opnieuw formeren en dat levert weer 
nieuwe bestuurlijke drukte en bureaucratie op. 

 Er dient sprake te zijn van voldoende financiën om het gehele traject te 
realiseren. De voorgestelde bezuinigingen maken een verantwoorde invoering 
onmogelijk. 

 Er moet sprake zijn van voldoende expertise om een nieuw stelsel op te zetten, 
te toetsen en te implementeren. Wordt er wel voldoende gebruik gemaakt van 
ervaringen opgedaan bij eerdere stelselwijzigingen ? Daarnaast is het op z’n minst 
zorgelijk te noemen dat door de bezuinigingen juist expertise verloren gaat.


Als deze 3 genoemde elementen niet in voldoende mate aanwezig kunnen zijn, zal het
noodzakelijke draagvlak als fundament onder de invoering van passend Onderwijs
afbrokkelen en verdwijnen. 
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